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WAGGGS Olave Award 2021-2023 
Nomination Form

Section 1: General Information 基本資料

	Name of your WAGGGS Member Organisation 
	Girl Scouts of Taiwan

	Name of the troop/group/unit you are nominating
縣市/團次/單位(團名)
	

	Name of project you are nominating
計畫名稱
	

	**Name and age of group / section members who took part 
參與計畫之女童軍級別(幼女、女童、蘭姐、資深…)
	

	Number of members in the Group involved in the project
團內參與計畫人數
	

	Project duration 
計畫期間
	

	Group Leader Contact Details 
團聯絡人
	Name姓名
	

	
	Role職務
	

	
	Email 
	



A maximum of three entries to be submitted by a Member Organisation
** This refers to the age group / section (Brownies / Guides / Rangers/ etc)

Section 2: Project Information 計畫資訊
Include objectives, project activities, outcome and impact within the community, maximum 500 words for each section. 
包括計畫目標、活動、成果與對社區帶來的影響，每段最多500字

	Description: 
Please give an overview of the project you are nominating and explain In what way does the project addresses the theme: ‘SUSTAINABILITY”?
請描述貴團的計畫如何符合本年度”永續性”之主題

	











	What was the overall aim and the objectives of the project?
計畫整體的目的與目標(目標為具體可被衡量者)為何?

	










	Please give a summary of the activities you did in the timeframe of the project.
請摘要說明計畫期間所進行的各項活動

	












Section 3: Questions that will help us evaluate the project and its eligibility for the WAGGGS Olave Award評審問題
Use examples from the activities and/or events you have hosted, maximum 500 words for each section. 請自計畫所執行之活動中舉出關於以下指標之實例，每項最多500字

· Relevance: Did the project match the theme of the award?
· Creativity: Did the group find new and creative ways to work towards sustainability?
· Effectiveness: How far did the project meet or exceed its objectives? 
· Inclusive: How inclusive was this project towards its stakeholders and how many people / target groups did the project reach?
· Impact: How far has this project impacted the community?
· Sustainability: Has the project created lasting and effective change?
· Group engagement: How far did the girls and young women in the group take the lead in planning and running the project? 

	Creativity: Did the group find new and creative ways to work towards sustainability?
創造性：貴團是否有發現創新的方法達到永續性?

	








	Effectiveness: How far did the project meet or exceed its objectives? 
有效性：計畫達成(或超過)所訂定目標的程度為何?

	








	Inclusive: How inclusive was this project towards its stakeholders and how many people / target groups did the project reach?
包容性：該計畫對於其利害關係者的包容性如何? 觸及到多少目標人口?

	








	Impact: How much has this project positively impacted the target group?
影響：本計畫對於目標團體的正向影響程度為何?

	








	Sustainability: Has the project created lasting and effective change? Will it have lasting impact, or grow over time?
永續性：計畫是否帶來持續與有效的改變? 是否有持續性或隨時間增加的影響?

	








	Group engagement: How much involvement did the girls and young women in the group have in the planning, running and evaluating the project? 
團隊參與：團內的女孩與年輕女性參與該計畫之規畫、執行與評估的程度為何?

	









Section 4: Supporting Statements and photographs 佐證資料
Please include quotes from project team members, partners (if any) and people that benefitted from the project. Please provide at least five quotes (max 100 words):
請提供計畫團隊成員、家長(如有)以及計畫受益者的引述，請至少提供5段 (每段最多100字)
	Quote 1

	Name, age (if under 30) and role:
姓名、年齡(若小於30歲)、角色(以下同)

	Quote: 






	Quote 2

	Name, age (if under 30) and role:

	Quote: 






	Quote 3

	Name, age (if under 30) and role:

	Quote: 






	Quote 4

	Name, age (if under 30) and role:

	Quote: 






	Quote 5

	Name, age (if under 30) and role:

	Quote: 









Photographs of your project 計畫執行照片(請自行添加在本段之後，並加上說明)
It is not compulsory but if possible, we would encourage you to share some photos of the project when you submit your form. Please note that once you share the photos or videos, you consent that WAGGGS can use these for promotional purposes. If you submit photos or videos you must also complete a WAGGGS media consent form and submit this at the same time as your nomination form in order for us to consider them.
非必要項目，但鼓勵提供。但請注意，當您提供照片或影像及代表貴單位同意世界女童軍總會及中華民國台灣女童軍總會使用作為推廣女童軍運動之用。若您獲得提名，需另填世界女童軍總會媒體同意書。
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